



Bestyrelsesmøde 2024-10

Afholdt: D. 6. november 2024 kl. 19.00-22.00

Lokale: Foreningslokalerne

Referent: Victor Lundhede Christensen

Alle bestyrelsesmedlemmer: Christian Niclas, Victor Lundhede Christensen, Mia Molberg Fack, Kristian Østergaard

Deltagere: Anne Johansen, Emil Sand-Jensen, Katrine Müller-Eriksen

Afbud:

1. Økonomi

Punkt er strøget fra det åbne referat

2. FS

Batteri

Den model vi ville købe, produceres ikke længere og var ikke tilgængelig. Penge er blevet trukket, men de skal returneres til os fra producenten. Vi har ikke hørt noget tilbage fra dem endnu.

3. Dukkeskub

Intet nyt

4. RPG tirsdag

Status

Der er to fulde hold. Det kører et hold om mandagen og et om tirsdagen. Martin stopper med at styre mailen, men det overtager Østergaard og Sofus. Hjemmesiden skal opdateres. Der er måske behov for at der fast står en kasse med RPG-tirsdag udstyr.

5. Lokalerne

Udsugning

Der skal monteres udsugning. Det er vigtigt så CN, Østergaard er Victor arbejder på det en workshopsonsdag. Det vil ca. tage 8. timer.

Projektkasser – Ikke opbevaringsplads

Der er flere kasser i lokalerne som bliver brugt til opbevaring. Skal bestyrelsen sige til folk, at de ikke må have kassen fordi de kun bruger den som opbevaring?

Hvis nogen i en kort periode bruger kassen til et projekt og derefter bruges den udelukkende til opbevaring, skal vi så kunne tage kassen fra dem?



Det forslås, at retningslinjerne for kasserne skal klargøres, og at bestyrelsen vil kunne sige du ikke længere må have kassen hvis den ikke bruges til projekter. Dette skal dog stå meget klart på hjemmesiden, så folk ved dette er en mulighed.

6. Projekt Liminal

Arrangørerne har spørgsmål til børneattester og tilbyder at afholde en workshop i alt det nye udstyr.

7. Generalforsamling 2025

Som bestyrelse skal vi så småt i gang med at planlægge 2025's generalforsamling.

- Afholdes fredag d.7. februar 2025 kl. 18:30. Bestyrelsen møder op 17:30.
- Victor skriver en indkaldelse – vi tager udgangspunkt i den fra sidste år. Den skal sendes d. 1. januar sammen med en reminder om at der skal betales kontingent og indmelding. Denne skal være sendt senest d. 17. januar og her skal vedtægtsændringer også være modtaget.
- Mia, Michael, Kristian, Christian Niclas og Victor genopstiller.

Ændringsforslag

Der opfordres til, at alle ændringsforslag der skal fremlægges af bestyrelsen, skal være klar til næste møde.

- Bestyrelsen vil gerne lave et ændringsforslag om, at det ikke længere kun skal være muligt at hedde "formand". Victor skriver forslag.

Årets medlem

Punkt er strøget fra det åbne referat.

Gaver fra sidste år

Vi mangler stadig at give Leah sin trøje fra sidste GF. Har vi den nødvendige grafik? Hvad skal der stå? "Årets "Nogen"/medlem 2023. Mia laver trøje.

8. SoMe brainstorm

Punkter er rykket

9. Scenarie godkendelse

Punkt er strøget fra det åbne referat



10. TRoA Jubilæum

TRoA holder snart jubilæum og vi som forening blevet inviteret. Skal vi give dem en gave? Det foreslås, at vi giver en kopi af vores kostumeguide. Vi godkender et budget på 500-750 kr.

11. December hygge

Det bliver d. 29. november eller d. 4. december kl. 16.

12. Mails

Intet nyt

13. Ny boks kode

Punkt er strøget fra det åbne referat

14. Næste møde

Næste møde er d. 27. november.

15. Evt.

Mødet blev hævet 21:33